
Wtoctawek dnia L6 grudnia 2O'19r.

Wanda Muszalik

Radna Rady Miasta

Wloclawek

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta

Interpelacja

Proszq o naprawQ nawierzchni na ul. Przedmiejskiej, na kt6rej powstafy du2e wgtqbienia,

co moie spowodowai zapadniqcie siq powierzchni ulicy.

Z powa2aniem

Wanda Muszalik


